
Referat af bestyrelsesmøde den 4. januar 2017 
 

Fremmødte: Kai, Ben, Abdullah, Hans, Walid, Sabawon, Renė og Anita 

 

Afbud: Ernst 

Ikke Fremmødt: Kasper Meiner 

 

Ordstyrer: Kai 

Referent: Anita 

 

Orientering fra ejendomsmesteren: 
 

Vi gennemgik budget for konto 116, den blev godkendt. 

 

Markvandring tager vi op til august d.å. Der er nu lagt nyt tag på alle carporte. 

 

Der blev heldigvis ikke ødelagt postkasser nytårsaften, hvilket er positivt. 

 

Service af vinduer i lejlighederne, starter 9. januar d.å., nærmere besked bliver sendt ud til 

beboerne. 

 

Det er blevet besluttet, at alle afdelinger i Ringsted boligselskab benytter det samme vagtselskab, og 

selskabet betaler for vagtselskabet. 

 

Vi skal have udskiftet resten af vinduerne i beboerhus og bestyrelseslokale. 

 

Renė mødes i næste uge med ingeniørerne for arbejdet på Sønder Parkvej, vedr. niveau forskel, der 

kan være farligt for cyklisterne. 

 

Vi ansætter en virksomheds praktikant 1. februar d.å. til, at male kælder væggene. 

 

Orientering fra formanden: 
 

Der er ansat en ny afdelingschef i administrations afd. 3. 

 

DAB følger udviklingen tæt efter kontanthjælpsreformen. 

 

Den mulige byggegrund v/ Køgevej / Ørnevej / Vibevej er solgt til anden side. 

 

Vi forventer, at den foreløbige helhedsplan kan færdiggøres og fremsendes til Landsbyggefonden 

indenfor det første halvår i 2017.      

 

Klubber og aktiviteter, samt nyt fra Parkrådet: 
 

Desværre var der en meget ringe tilslutning til vores juletræsfest i december, det vil vi tage op på 

vores næste bestyrelsesmøde, hvad vi gør fremover. 

 

Evt.: 
 

Sabawon har undersøgt andre TV udbydere, hvilket er ok, men vi har fået en god kontrakt med You 

See.Vi kan undersøge nærmere, når vores nuværende kontrakt udløber. 

 

Næste bestyrelsesmøde er den 1. februar 2017, kl. 18.00      

   

  


